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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Rewizyjna 

Protokół 8/2025 

VIII Komisja Rewizyjna w dniu 17 lutego 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Bieruniu, ul. św. Kingi 1 

Obrady rozpoczęto 17 lutego 2025 r. o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bigos 

2. Wiktor Koziorz 

3. Ireneusz Starczynowski 

4. Krystyna Wróbel 

 

Zaproszeni goście: 

▪ Zenon Kubica – Sekretarz Powiatu 

▪ Ewa Sukiennik – Kierownik Biura Zarządu i Kadr 

▪ Agata Banszczuk-Bąk – Geodeta Powiatowy 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

Komisja zatwierdziła jednogłośnie porządek obrad komisji. (zał. nr 1) 
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2. Kontrola szkoleń pracowników za 2024 r. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi materiałami/dokumentami: 

➢ Materiałem dotyczącym szkoleń pracowników Starostwa Powiatowego w Bieruniu za 

2024 r. 

 

Sekretarz Powiatu omówił przekazany materiał. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski otworzył dyskusję: 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał jaka kwota została wykorzystana na 

szkolenia pracowników w 2024 r. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że 49 098,71 zł. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał o punkt 21 w otrzymanym zestawieniu 

tj. Rejestrację jachtów i jednostek pływających do 24 m. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica wyjaśnił, że właściciel jednostki pływającej ma obowiązek 

jego rejestracji. Wniosek o rejestrację może wpłynąć z całej Polski. Rejestracja jest dokonywana 

w Wydziale Komunikacji. 

Radny p. Wiktor Koziorz poprosił o uzupełnienie informacji ws. szkoleń radnych za 2024 r. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała jaka jest zabezpieczona kwota w budżecie powiatu na 2025 r. 

na szkolenia pracowników. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że również 50 000,00 zł. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała czy w ww. kwocie zawarte są też dofinansowania do studiów 

podyplomowych pracowników. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że dofinansowanie pracowników do studiów 

podyplomowych finansowane jest z innego paragrafu (§3020). 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała, czy jeżeli któryś z pracowników chce zmienić kierunek 

wykształcenia bo np. jest takie zapotrzebowanie w urzędzie to pracodawca tj. Starosta wyraża 

zgodę, aby pracownik ukończył studia podyplomowe. Czy powiat korzysta z takiego rozwiązania 

i dotuje wtedy pracowników. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział twierdząco. W takim wypadku jest podpisywana 

umowa z pracownikiem, w której zawarte są wszelkie informacje dotyczące dofinansowania. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał czy planowane jest przeprowadzenie 

szkolenia w zakresie uwrażliwienia pracowników na pracę hakerów. 
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Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica poinformował, że zostały pozyskane środki na zabezpieczenia 

w zakresie cyberbezpieczeństwa. W ramach tych środków będą szkolenia z cyberbezpieczeństwa, 

w których będą uczestniczyć nie tylko informatycy ale również pracownicy Starostwa. 

Radna p. Krystyna Wróbel poinformowała, że było przeprowadzonych 77 szkoleń, jest to bardzo 

dużo szkoleń. Radna podkreśliła, że szkolenie pracowników w dzisiejszych czasach jest niezbędne.  

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał o szkolenia BHP pracowników. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że szkolenia BHP są przeprowadzane 

przez dwóch pracowników Starostwa, którzy mają odpowiednie wykształcenie w tym zakresie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia za styczeń 2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia za styczeń 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Wiesław Bigos, Wiktor Koziorz, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

Protokół nr 7/2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.01.2025 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał o zarządzenie w sprawie zmiany 

Zarządzania nr 2/2025 Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego z dnia 13 stycznia 2025 r. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że zmiana dotyczyła  rezygnacji p. Beaty Kozioł 

z udziału w Kapitule przyznającej Nagrody Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego w dziedzinie Kultury 

za rok 2024 i powołania p. Anny Marii Rusinek na jej miejsce. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała kim jest p. Anna Maria Rusinek. 

Sekretarz Powiatu p. Zenon Kubica odpowiedział, że jest to malarka, laureatka Nagrody Starosty 

Clemens Pro Arte za rok 2021. 
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Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o zarządzenie w sprawie ustalenia stawek czynszu 

dzierżawnego i czynszu najmu nieruchomości wchodzących w skład zasobu nieruchomości Skarbu 

Państwa. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk wyjaśniła, że są to stawki wprowadzone przez 

Starostę na podstawie uzgodnienia z Wojewodą dla gruntów Skarbu Państwa.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała czy Wojewoda ustalał widełki czy konkretna kwotę. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk odpowiedział, że Wojewoda nie ustala ani widełek 

ani konkretnej kwoty. Wojewoda otrzymuje ww. zarządzenie i jeżeli ma jakieś zastrzeżenia to 

informuje nas o tym.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o grunty pod garaże przy ul. Ziemowita w Lędzinach. Jest to 

własność Skarbu Państwa, czy umowy są zawierane z dzierżawcami. Czy stawka za ww. dzierżawę 

garażu jest ujednolicona z wszystkimi nieruchomościami, gruntami na terenie powiatu. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk poinformowała, że jest jedna stawka dla wszystkich 

gruntów Skarbu Państwa na terenie powiatu i tam gdzie są wynajmowane garaże jest taka sama 

stawka tj. 5zł/m2 

 Radna p. Krystyna Wróbel zapytała czy stawka za dzierżawę garażu została podniesiona 

w stosunku do stawki za 2024 r. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk odpowiedziała, że stawka w 2024 r. była taka sama 

jak w 2025 r. tj. 5zł/m2. Ta stawka została wprowadzona w 2021 r. 

Radny p. Wiktor Koziorz stwierdził, że kontrowersją jest, że zmieniła się struktura własnościowa 

ww. gruntów. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk wyjaśniła, że działki te od samego początku 

stanowiły własność Skarbu Państwa. Teren został udostępniony dla pracowników PGG i powstały 

garaże. W 2019 r. Prokuratoria Generalna wystąpiła do każdego Starosty w Polsce z prośbą 

o podjęcie działań, aby zapobiec ewentualnym zasiedzenion takich gruntów przez podmioty 

prawne. Starosta wytoczył powództwo m.in. obejmujące ww. działkę i to się nadal toczy. Działka 

zawsze była Skarbu Państwa, tylko była użytkowana przez inny podmiot. Ten inny podmiot 

podpisał z kolejnymi osobami umowy dzierżawy i pobierał pieniądze. Skarb Państwa wytoczył 

kolejne powództwo, aby odzyskać te bezprawnie pobrane należności. Starosta wystąpił do 

wszystkich wścieli garażów z informacją, że jest konieczność podpisania umowy z prawowitym 

właścicielem pod rygorem naliczania kary za bezumowne korzystanie. 
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Radny p. Wiktor Koziorz zapytał jaka jest to liczba garaży. 

Geodeta Powiatowy p. Agata Banaszczuk-Bąk odpowiedziała, że 141 garaży. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Renata Gawlik 


